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Acta de reunió del Consell Escolar 

 
Identificació de la sessió  

Número de sessió Data Hora  

05   28 de juny de 2021                   12:00    
 

Caràcter Lloc 

Ordinari                                         Sala de professorat de l’Institut 

 

Persones assistents 

 

Marta del Campo Casals (Directora)  

Anna Pérez Comes (Cap d’Estudis) 

Noemí Garcia Fortanete (Cap d’Estudis) 

David Freixes i Quirós (secretari) 

Francesc Gacia Pasola (sector professorat) 

Isaure Sánchez Robert (sector professorat) 

Maria Pilar Cabezuelo Carbonell (sector professorat) 

Araceli Jiménez González (sector professorat) 

Humildad  Crespo Fernández (sector professorat) 

Alba Garcia Visal (sector professorat) 

Aroa Barrera (sector professorat) 

Laura Borque Ruiz (sector PAS) 

Andrés Pozo Cueto  
 

Persones que s’excusen d’assistir-hi  

 

 
Ordre del dia 

 
1-  Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
2- Autorització de la continuïtat de l’horari compactat 
3- Aprovació dels horaris dels diferents ensenyaments pel curs 2021-2022 
4- Aprovació, si s’escau, dels dies de lliure disposició pel curs 2021-2022 
5- Valoració i tancament PMOE 
6- Casals d’estiu a l’IELM: Casal dels Infants i Salesians a l’Institut 
7- Valoració i tancament del curs 2020-2021 
8- Previsió inici de curs 2021-2022 
9- Torn obert de paraules 
 
 
 
 

Desenvolupament de la sessió 

 
El secretari fa la lectura de les 4 actes anteriors, corresponents al curs 2020-21.  
 
La directora diu que ha presentat la sol·licitud de continuar amb l’horari compactat a la directora dels Serveis Territorials i que ha estat 
aprovada. 
 
Els horaris proposats per a les diferents etapes educatives són els següents: 
 

- Infantil i primària: de 9.00 a 14.00 
- ESO: de 8.30 a 14.00 
- Cicles Formatius: de 8.00 a 14.30 

 
Es proposen els següents dies de lliure disposició: 
 

- 11 d’octubre 
- 7 de desembre 
- 28 de febrer 
- 18 de març 

 
La directora fa una valoració i tancament del PMOE (Pla de Millora d’Oportunitats Educatives). Ja ens han arribat les instruccions per fer el 
tancament. El rendiment de comptes el farem al setembre encara que des de l’equip directiu s’intentarà fer el tancament durant el mes de 
juliol. S’ha d’elaborar una memòria que inclogui el rendiment de comptes als SSTT, emplenar les dades a través d’un aplicatiu i certificar la 
liquidació econòmica. També s’adjunta un document amb les sortides realitzades finançades pel PMOE i es valora positivament aquesta 
mesura i la repercussió que ha tingut en l’alumnat. La directora comenta que costa molt que les famílies facin activitats dins del centre. 
Finalment diu que si sobren diners, aquests es poden utilitzar fins el 30 d’octubre. 
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Respecte als casals d’estiu, la directora comenta que aquest estiu no hi haurà casals a l’escola. Tots es faran a l’institut. En concret, els 
salesians els dilluns, dimecres i divendres de 9.30 a 13.30 entre el 28 de juny i el 16 de juliol i el Casal dels Infants els dimarts i dijous de 
10.00 a 13.30 entre el 28 de juny i el 20 d’agost. 
 
Seguidament la directora fa una valoració i tancament del curs 2020-21. Hem arribat fins a final de curs malgrat que a l’inici ho veiem 
complicat, especialment durant el primer trimestre. Durant aquest primer trimestre es va dedicar moltíssim temps en la gestió de casos 
covid. La directora destaca que s'ha fet molt bona feina en aquest aspecte per part de tots. No s’ha hagut de tancar cap dia i s’han fet les 
classes de la millor manera possible. Diu que hi ha la percepció que, com a col·lectiu docent, ens portarem un bon record de com han anat 
les classes i de la bona relació amb els alumnes i les famílies. S’ha respirat un bon ambient. S’ha avançat molt en la digitalització dels 
nostres alumnes (gràcies a l’ús dels portàtils). Es valora l’experiència com una gran oportunitat per avançar en la millora de la competència 
digital dels alumnes i, de retruc, també la dels professors. Una altra bona oportunitat ha sigut el PMOE i la incorporació d’un Educador 
Social (Âlex) madur i preparat. El més probable és que el curs vinent continuï en el centre. L’equip social ha quedat molt ben reforçat amb 
aquesta incorporació.  
Respecte a l’absentisme hem fet repetir alumnes que tenien una assistència molt baixa. La comunicació amb els pares ha sigut molt franca 
i clara. Considerem que és un punt d’inflexió respecte a les dinàmiques d’altres cursos amb un missatge clar: o vens i fas d’alumne o no 
passes de curs! 
Canvi d’inspector amb la mirada nova que representa. Nous protocols i procediments. Canvis també en la composició de la comissió 
d’absentisme de manera que s’han millorat les comunicacions. 
Hi ha la sensació entre el professorat que els alumnes que han vingut regularment s’ho han passat força bé. 
La Isaure comenta que ela alumnes que s’han anat incorporant tard els hi ha costat bastant adaptar-se a les metodologies “digitals”. 
Finalment la directora valora com un encert la creació i funcionament de l’aula unitària. El curs vinent aquest recurs es convertirà en una 
“aula pont” o de pas temporal per aquells alumnes que venen de manera molt discontinua. També es farà al cicle superior de primària. 
 
Del darrer punt, previsió de l’inici del curs escolar  2021-22, la directora comenta que es farà com a mínim una formació per a professorat 
els dijous a la tarda (3 dijous). També diu que és probable que alguns claustres, consells escolars... es facin els dijous per la tarda. Els 
equips docents de secundària es faran els dimecres a la tarda. Hi ha la proposta de fer un projecte de música i es demanarà la 
col·laboració de l’Ajuntament. 
Respecte als portàtils dels alumnes, els que han arribat per 6è de primària passaran a 1r d’ESO. També comptem amb es portàtils dels 
alumnes de TIL. El professorat està retornant els portàtils. 
 

Acords 

 

S’aproven per unanimitat les quatre actes presentades. 

S’aproven per unanimitat els horaris de les diferents etapes educatives. 

S’aproven per unanimitat els dies de lliure disposició 

 

 

 

 
Temes pendents  
 

 

No n’hi ha. 

 

 

 

 

La Directora Marta del Campo Casals, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

 

          

          Vist i plau 

David Freixes i Quirós Marta del Campo Casals 

Secretari Directora  

 

    


